
Z Á P I S 
z jednání vedení OSH Plzeň-sever, konané 5. listopadu 2024 

v kanceláři OSH, Kollárova 32, Plzeň 
 
Přítomni: p. Foldová, p. Česánek, p. Suchý, p. Čermák, p. Ekstein, p. Holeček a p. Cízl 
Omluveni: p. Melichar, p. Severa a p. Kapitán 
Host: p. Navrátil – místostarosta Obce Kyšice 
 
Program jednání: 

- Organizační zabezpečení SP SDH v Kyšicích 
- Hospodaření OSH 1–10 / 2024 
- Stav v čerpání dotací 
- Rozpočet OSH 2025 
- Informace ze SS OSH v Přibyslavi 
- Organizační záležitosti 

 
Jednání zahájila a řídila starostka OSH, která byla přítomnými členy vedení schválena jako 
zapisovatelka. Ověřovatel zápisu byl schválen p. Suchý. 
 
Organizační zabezpečení SP SDH 16. 11. 2024 v Kyšicích 

• Pozvánky byla všem představitelům SDH a starostů okrsků rozeslány elektronicky, 
stejně tak členům výkonného výboru, pozvánka je rovněž zveřejněna na webu OSH 

• Pro představitele SH ČMS, KÚ PK, HZS a všem ZH byla pozvánka odeslána poštou 
• S p. Navrátilem bylo dohodnuto: 

➢ Příprava sálu pro cca 120 osob, včetně podia pro cca 10 osob 
➢ SDH Kyšice zajistí kávu, čaj, vodu a sušenku – fakturu zašle hospodář sboru 

na kancelář OSH 
➢ Domluveno, že kulturní dům bude v den konání SP zpřístupněn po 8 hodině 

tak, aby byla možná příprava prezence 
• Vedením SP byl již VV pověřen p. Melichar, který si vedení připraví ve spolupráci se 

starostkou 
• Předsedou návrhové komise doporučen Bc. Ondřej Holeček a členy starosta SDH 

Kyšice p. Velický, další člen bude osloven na jednání 
• Předsedou mandátové komise doporučen p. Petr Severa, členové p. Nováková,           

p. Slach, p. Holečková – budou pracovat také jako skrutátoři při hlasování 
• Zapisovatelé doporučeni p. Nováková a p. Špelinová 
• Ověřovatelé zápisu budou osloveni na jednání 
• Zprávu za uplynulé období zpracuje za celé OSH p. Foldová 
• Hospodaření za 1 až 10. měsíc 2024 obdrží každý představitel písemně, stejně tak 

návrh rozpočtu na rok 2025 
• Zprávu kontrolní a revizní rady přednese předseda p. Cízl 
• Zajištění VH SDH a okrsků – přednese starostka 



• Informace k členskému příspěvku sportovců – přednese starostka, případně další 
členové VV nebo pokud bude přítomen člen vedení SH ČMS Praha 

• Ocenění bude předáno: 
➢ P. Fránovi a p. Hanusovi K. – ZM OSH III. stupně 
➢ SDH Druztová – medaile ZPP za obětavou a aktivní pomoc při povodňové 

sbírce, včetně medaile 160 let  
➢ Medaile 160 let dobrovolného hasičstva: brig. gen. Pavlas, plk. Musil, 

ředitel HVP pobočka Plzeň p. Asztalos, členové VV p. Česánek, p. Holeček, 
p. Polcar, p. Cízl a in memoriam ZH Jiřímu Beranovi 

➢ Medaile ZPP – p. Nováková z SDH H. Huť 
➢ ZH Jaroslav Randa – ocenění k 80. narozeninám 
➢ ZH Zdeňka Dubová – ocenění k 70. narozeninám 
➢ p. František Hora – SDH Luhov – 27. 10. se dožil 100 let!!! 

• Květiny pro vyznamenané ženy, včetně kytice pro starostku Obce Kyšice a pro 
květinovou výzdobu sálu zajistí p. Holeček 

• Starostka s pracovnicí kanceláře zajistí kopírování přehledu hospodaření od ledna 
do října 2024 a návrhu rozpočtu 2025, obdrží každý představitel u prezence 

 

Přítomní členové berou veškeré výše uvedené informace na vědomí a doporučují VV 
dodatečné schválení výše uvedených ocenění. 
 

Hospodaření OSH leden až říjen 2024 
- Z předložené sestavy je patrné, že hospodaření OSH je v souladu se schváleným 

rozpočtem, konečné schválení celého roku bude předmětem březnového SP SDH 
 

Přítomní členové vedení OSH berou informace na vědomí. 
 

Stav v čerpání dotací 
- Dotace Plzeňského kraje: chybí vyúčtování z SDH Stýskaly, Lochousice a 

Kralovice, starostové těchto sborů byli telefonicky vyzváni k dodání nejpozději                   
11. 11. 2024, pokud vyúčtování nedodají, dotace nebude přiznána 

- Dotace MŠMT ČR – je zcela vyčerpána jak ze strany sborů, tak OSH a vyúčtovací 
protokoly byly odeslány na KSH ke kontrole 

- Byla nám přiznána vyšší dotace na vzdělávání vedoucích MH ve výši 5tis. Kč, 
vyúčtování bude do 20. 11. odesláno přímo na SH ČMS do Prahy, stejně tak 
konečné vyúčtování provozních nákladů OSH 

- Dotace MV ČR bude zaúčtováno ještě část nájemného kanceláře a nákup nového 
monitoru k pevnému PC a také zakoupení nové tiskárny do výše 5tis. Kč 

 

Přítomní členové vedení OSH berou výše uvedené informace na vědomí. 
 

Rozpočet OSH na rok 2025 
- Vzhledem k tomu, že není známa výše plánovaných dotací, vychází se z roku 2024 

a návrh rozpočtu je v obdobné výši roku 2024, tj. cca 1mil. 240 tis. Kč 
- Konečný rozpočet bude následně schvalován na březnovém SP SDH v roce 2025 

Přítomní členové vedení OSH berou informace na vědomí 



Informace ze SS OSH v Přibyslavi 
- Usnesení z tohoto jednání je k dispozici na www.dh.cz a bylo všem členům VV 

odesláno emailem 
- Důležitou informací je schválení členského příspěvku za člena sportovce od                       

1. 1. 2025 ve výši 200 Kč/rok, tento příspěvek nelze slučovat s řádným členským 
příspěvkem. Platba bude prováděna pouze za registrované členy sportovce 
uvedené v centrální evidenci SDH a bude splatná do 30. 4. 2025, informace o 
této problematice byly s dostatečným časovým předstihem rozeslány na všechny 
SDH, dotazy a další informace budou zodpovězeny na SP SDH v Kyšicích 

- Dále byly schváleny úpravy stanov v případě okrsků s IČ – ty budou přejmenováni 
na Okrsek s p. o. (s právní působností), bez IČ je to beze změny 

- Ostatní schválené změny stanov jsou popsány v Usnesení z SS OSH 
 

Přítomní členové vedení OSH berou výše uvedené informace na vědomí. 
 
Organizační záležitosti 

• P. Cízl informoval o proběhnuvší kontrole v SDH Horní Bělá s konstatováním, že 
sbor vede veškerou povinnou dokumentaci uspokojivým způsobem, je třeba 
zlepšit zápisy o informaci, jak a kdo hlasoval nejen při VH, ale rovněž tak při 
výborových jednáních, další preventivní kontrola bude provedena 13. 11. od 17ti 
hodin v SDH Ledce 

• P. Suchý informoval o jednání SP OSH 31. 10. v Dobřanech 
• Byly doručeny dokumenty k udělení věrnostních ocenění pro členy SDH Kozolupy 

a Senec – doporučeno VV ke schválení 
• Diskuse nad pozdním odevzdáváním vyúčtování dotací, na příště doporučeno 

neurgovat opozdilce, po většinou je dostatek času na řádné vyúčtování všech 
dotací, o které si sbory požádali, je třeba se zamyslet nad dalšími podmínkami 
přidělení dotace Plzeňského kraje, mnohdy sbory nevyvíjí aktivní činnost, 
nespolupracují v okrsku a na okrese o nich téměř není nic známo, mnohé SDH 
zaplatí příspěvky na začátku roku, po urgencích odevzdají Hlášení o činnosti a tím 
veškerá spolupráce a komunikace končí…pak také tyto sbory žádají o příspěvky 
z dotace PK – mělo by se na toto pamatovat a takovým sborům neposkytovat žádné 
dotační finance 

• Dnes byla doručena do emailu OSH informace o likvidaci SDH Ostrov u Bezdružic, 
sbor byl vymazán z Veřejného rejstříku a 5ti členům tohoto sboru bylo zrušeno 
členství 

 

Přítomní členové vedení OSH berou výše uvedené informace na vědomí a doporučují VV 
schválit věrnostní medaile a stužky členům SDH Kozolupy a Senec 
 
Zapsala: 
Alena F o l d o v á, v.r. 
                                                                                                                           Ověřovatel: Jan S u c h ý, v.r. 

http://www.dh.cz/

